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Møteplass for regionale styrer 
Til stede: 
Martin Aemsangthum Eriksen Hordaland 
Irene Vassdal Hordaland 
Sille Tars Hordaland 
Tor Inge Løkhaug Møre og Romsdal 
Ann-Helen Tryggestad Arthur  Møre og Romsdal 
Hanne Elisabeth Gundersen Møre og Romsdal 
Ivar Aae Møre og Romsdal 
Pål Vegar Storeheier Nord 
Morten Hunstad Nord 
Svein Robert Vestå Nord 
Jane Caroline Buktenes Nord 
Johan Kåre Kjerstad Sogn og Fjordane 
Elin Mikkelsen Bakka Sydvest 
Arian Lustrup Azemi Sydvest 
Knut Olav Hettervik Sydvest 
Ingar Norvik Trøndelag 
Kjetil Hoff Trøndelag 
Linn Totsås  Trøndelag 
Stine Schjøedt-Osmo Øst 
Herman Palm Hunnestad  Øst 
Pia Tveitstulen  Øst 
John Walstad Øst 
Oddbjørn Kvammen Forbundsstyret/Sydvest 
Hans Fredrik Nordhaug Forbundsstyret/Møre og Romsdal 
Eirik Sørdahl Forbundsstyret 
Kate Sønstebø Norges Volleyballforbund 

 
Forfall: 
Guro Røen Generalsekretær (syk) 

 
Program: 
 09:00 Velkommen og bli kjent 
 09:30 Innspill til ny Langtidsplan NVBF vil 2024-2028 
 11:00 Regionens arbeid – kort deling av planer våren 24 
 11:30-12:00 Lunsj 
 12:00 Regionale styrers bidrag til vekst og utvikling i norsk volleyball 
 13:00 Oppsummering av dagen og veien videre 
 13.30 Offisielt program avsluttes 
NB! Programmet ble noe endret underveis. 
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OPPSUMMERING AV SEMINARET 
Jakker, program for cupfinalen, bonger og akkrediteringskort ble lagt ut på gruppebordene slik at 
deltagerne gjennom dagen satt blandet og ikke regionsvis. 
 
Etter en presentasjonsrunde der det kom fram utrolig mange fine volleyballminner, gikk vi over til å 
snakke om forventninger: 
 
 Bli kjent med hverandre og få en rød tråd i det arbeidet som skal gjøres for norsk volleyball 
 Vil klubbene merke om regionale styrer legges ned? 
 Må få til sterkere knyting til NVBF 
 Sterkere mandat til regionalt styre 
 Ønsker teamsmøter for regionale ledere for erfarings- og tipsutveksling 
 Rammer for regionalt styre 
 Nye konkurransesoner 
 U19 – et opplegg ala det region øst har kjørt 
 Løfte økonomi som barriere, jobbe mot utenforskap 
 Nye regionale grenser må gås opp 
 Frivillighet er ut, vi må løfte trenerens rolle og ikke tro at alle vil jobbe frivillig lenger 
 Hvorfor finnes regionale styrer, og hva skal de gjøre? 
 Finne ut hvordan sovende klubber kan vekkes 
 Skape lokale serier 
 Økt ungdomsengasjement, gjerne med et ungdomsutvalg i NVBF 
 Regionale styrer skal være en viktig instans 
 
Fra gjennomgangen av regionale styrers evaluering av langtidsplanen kom dette fram: 
 
 Seniornivået må prioriteres for at Livslang idrettsglede skal oppfylles 
 For dårlig aktivitetstilbud for voksne 
 Diamantvolley må prioriteres i framtida 
 Vanskelig å finne ut av hvor hjelpa er slik at man kan bli mer robust som idrettslag 
 Ønsker en god longnet-avtale som skoler kan benytte seg av, det er for dyrt i dag 
 Volleyball i skolen er kjempeviktig og må prioriteres framover 
 Stor forskjell på toppidrettsnivået og -prioriteringene inne og ute 
 Paravolley må videreføres, samarbeid med andre idretter om utøvere/finne utøvere 
 Kjønnsbalanse og mangfold: Vi er fortsatt blendahvite og først og fremst menn 
 Vi må satse videre på mini 
 Antidopingarbeidet er viktig, men de har ikke noe opplegg for ungdom under 18 
 
Før deltagerne startet gruppearbeidet med innspill til kommende langtidsplan innledet Guro Røen, 
generalsekretær, via teams. 
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Siden vi brukte god tid innledningsvis på særlig forventninger, begynte tidsskjemaet å ryke og vi gikk 
rett på oppgave 2 i gruppearbeidet. 
Basert på evalueringen og «dagens situasjon»: Diskuter ønsker for innhold og prioriteringer i kommende 
periode. 
Én noterer for gruppa og sender inn til guro.roen@volleyball.no 
Gruppa deler noen av sine innspill i plenum 
 
Etter en velsmakende lunsj fortsatte gruppearbeidet en halv time til, siden gruppene hadde mer på 
hjertet. 
 
Fra kl. 12.30 var det presidentens tur. Eirik Sørdahl snakket til forsamlingen i 30 minutter, der særlig 
dette med skoleovernatting vs hotell ble tema. Flertallet ønsker at skolene igjen blir tilgjengelige for 
både ordinære serierunder og NM, noe presidenten lovde å løfte til politisk nivå i norsk idrett. Også 
medlemsvekst og den prekære anleggssituasjonen i særlig byene kom opp i talen. 
 

 
 
Det siste kvarteret ble brukt til å løfte gruppenes ønsker for kommende langtidsplan; hver gruppe 
valgte seg ett område de ønsker å prioritere: 
 
 Sandvolleyball, herunder flere anlegg og flere gode sandvolleyballklubber 
 Inkludering: få i gang sovende miljøer, integreringsprosjekter for innvandrere/flytkninger, mini som 

lavterskel både for spillere og deres foreldre og uformelle møteplasser 
 Robuste klubber 
 Infrastruktur 
 Kurs- og kompetanseheving 
 
Seminaret ble avsluttet kl. 13.15. 
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